
PROTOKÓŁ NR XXXIX/23

RADY GMINY MIASTKOWO
z dnia  30 listopada  2023 r.

Obrady  XXXIX  sesji  Rady  Gminy  Miastkowo,  odbyły  się  dnia  30  listopada  2023  r.  
w godz. 1000 – 1255 w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Miastkowie ul. Łomżyńska 25/1.
Na 15 osobowy skład Rady w sesji udział wzięło 14 radnych. 

Radni otrzymali projekty uchwał i materiały będące przedmiotem obrad sesji. Informację  
o  terminie,  miejscu  sesji  oraz  porządku  obrad  podano  do  publicznej  wiadomości  poprzez 
wywieszenie zawiadomienia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczenie na stronie BIP 
Urzędu Gminy.

Radni obecni na sesji:

1. Brzostek Teresa
2. Grużewski Paweł
3. Kamienowski Sławomir
4. Klimek Tomasz
5. Lachowski Sławomir
6. Pawelczyk Danuta
7. Przychodzień Jan
8. Rupacz Henryk
9. Wilk Bożena
10. Zajączkowska Danuta
11. Zaremba Patrycja
12. Ciecierski Andrzej
13. Iwaniak Łukasz
14. Brzostek Marek

Ponadto w sesji uczestniczyli:

1. Dorota Prytuła                           - Zastępca Wójta
2. Wilk Bożena                      - Skarbnik Gminy
3. Skupska Agnieszka                   - Kierownik Referatu Inwestycji
4. Bogumiła Górska                      - Inspektor UG
5. Wiśniewska Anna                      - Inspektor UG

  Sołtysi wsi :  Chojny-Naruszczki,  Czartoria,  Drogoszewo, Gałkówka, Kaliszki,  Korytki Leśne, 
Łuby-  Kurki,  Łuby-Kiertany,  Nowosiedliny,  Podosie,  Tarnowo  i  Łubia,  Rydzewo,  Sosnowiec, 
Zaruzie, Leopoldowo, Rybaki  - listy obecności w załączeniu do oryginału protokołu.

Otwarcia  XXXIX  Sesji  Rady  Gminy  Miastkowo  dokonał  Przewodniczący  Rady,
który powitał wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
Przewodniczący  poinformował,  że  obrady  rady  gminy  są  transmitowane  i  utrwalane  
za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.

Następnie  Przewodniczący  poinformował,  że  zgodnie  z  art.  20  ust.  1a  ustawy  
o samorządzie gminnym rada gminy może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 



większością  głosów  ustawowego  składu  rady.  Radni  nie  wnosili  uwag  do  porządku  obrad.  
Porządek obrad, uważa za przyjęty, a jego treść jest następująca. 

1.   Przyjęcie porządku obrad.
2.   Informacja o protokole z poprzedniej sesji.
3.   Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz realizacja uchwał Rady  
      Gminy  podjętych na poprzedniej sesji.
4.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 
      sesjami.
5.  Informacja z realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023.
6.  Rozpatrzenie stawek podatku rolnego i leśnego na 2024 rok.

   7.  Rozpatrzenie projektów  uchwał w sprawach:
        a)  zmian w budżecie gminy na 2023 rok;
        b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok;
        c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na 2024 rok;
        d) rozpatrzenia skargi.
   8.  Informacja o wynikach analizy oświadczeń o stanie majątkowym przeprowadzonej przez
        uprawnione podmioty.
   9.  Interpelacje i zapytania radnych.
 10 . Wolne wnioski.

PRZEBIEG OBRAD:

Ad.2.  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  pkt  1  porządku  obrad  został  zrealizowany.  
W związku z powyższym przystąpił do realizacji punktu 2. Poinformował, że protokół podpisał bez 
uwag. Radni nie zgłosili uwag, co do jego treści.

Ad. 3. Następnie Zastępca Wójta przedstawiła sprawozdanie z działalności między sesjami za okres 
od dnia 29 września do dnia 29 listopada 2023 r. oraz realizację uchwał podjętych na XXXVIII 
sesji Rady Gminy. Radni nie wnosili uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad.4.  Informację  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie  między  sesjami  przedstawił
Przewodniczący Rady. Radni nie wnosili uwag do przestawionego sprawozdania.

Ad.5  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  następny  punkt  porządku  obrad  to  informacja  
z realizacji zadań oświatowych na rok szkolny 2022/2023.  Informację przedstawiła Pani Bogumiła
Górska - inspektor ds. oświaty, kultury i sportu. Pytań nie było.

Informacja w załączeniu do protokołu

Ad.6   Następny punkt porządku obrad to rozpatrzenie stawek podatku rolnego i leśnego na 2024 
rok. Przewodniczący Rady wyjaśnił, iż Wójt proponuje, aby do wymiaru podatku rolnego przyjąć 
kwotę ogłoszoną komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 października 
2023 roku w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia 
podatku rolnego na rok podatkowy 2024 rok, która wynosi 89,63 zł za 1 dt.
Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego,Kultury i Sportu zaproponowała obniżenie średniej 
ceny skupu żyta do kwoty 81,83 zł/1dt.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  wyżej  wymienione  stawki.  W związku  z  równoważną 
liczbą głosów  Rada Gminy nie  zajęła stanowiska w sprawie ustalenia wysokości średniej ceny 
skupu żyta stanowiącego podstawę do wymiaru podatku rolnego na  2024 rok.



(Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu).

Następnie Przewodniczący przedstawił Komunikat Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego
z dnia 19 października 2023 roku w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według 
średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2023 roku, która 
wynosiła  327,43  zł  za  1  m3.  Poinformował,  iż  do  wymiaru  podatku  leśnego,  Wójt  również 
proponuje  przyjąć  stawkę  ogłoszoną  Komunikatem  Prezesa  GUS.  Komisje  pozytywnie 
zaopiniowały propozycję Pana Wójta.
Przewodniczący poddał pod głosowanie jawne podjęcie decyzji w sprawie stawki podatku leśnego.. 
W  głosowaniu  udział  wzięło  14  radnych.  Za  podjęciem  decyzji  głosowało  –  12  radnych, 
przeciwnych – 2, nikt nie wstrzymał się od głosu. Przewodniczący stwierdził, że cena sprzedaży 
drewna będąca podstawą do ustalenia podatku leśnego na rok podatkowy 2024 została ustalona.

Ad.7.  Następny punkt porządku obrad to rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

a)  zmian w budżecie gminy na 2023 rok.

Projekt  uchwały  omawiany  był  na  posiedzeniu  Komisji  Budżetowej  oraz  Komisji  Rolnictwa, 
Rozwoju Gospodarczego, Kultury i Sportu. Pytań do projektu nie było.

Następnie Wiceprzewodnicząca odczytała treść projektu uchwały, a Przewodniczący poddał go pod 
głosowanie jawne. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało - 12 
radnych, przeciw – 1, wstrzymał się od głosu- 1. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XXXIX/241/23 w załączeniu do protokołu.

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach Komisji. Pytań do projektu nie było.

Następnie Wiceprzewodnicząca odczytała treść projektu uchwały, a Przewodniczący poddał go pod 
głosowanie jawne. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało - 10 
radnych, przeciw – 4, wstrzymał się od głosu- 0. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XXXIX/242/23 w załączeniu do protokołu.

c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na 2024 rok

Projekt  uchwały  analizowany  był  na  posiedzeniach  komisji.  Nikt  nie  miał  pytań  co  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Następnie Wiceprzewodnicząca odczytała treść projektu uchwały, a Przewodniczący poddał go pod
głosowanie jawne. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało - 10
radnych, przeciw – 4, wstrzymał się od głosu- 0.



Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu.
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XXXIX/243/23 w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady zarządził 15 minutową przerwę w obradach. Po przerwie wznowił obrady.

d) rozpatrzenia skargi

Treść skargi została odczytana na początku posiedzenia.
Przewodniczący wyjaśnił, że skargę  przekazał do zbadania  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
Komisja nie zajęła stanowiska w sprawie. 
Rada  Gminy  wysłuchała  wyjaśnień  zastępcy  Przewodniczącego  Komisji  Skarg,  Wniosków  i 
Petycji, sołtysa wsi Drogoszewo oraz Zastępcy Wójta .
Przewodniczący po wysłuchaniu zainteresowanych stron zamknął dyskusję. Następnie poddał pod 
głosowanie jawne czy skarga jest zasadna. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za zasadnością  
skargi  głosowało – 3 radnych, przeciw – 6, wstrzymało się od głosu- 5. Przewodniczący stwierdził,  
że skarga jest bezzasadna.

Następnie Wiceprzewodnicząca odczytała treść uchwały.
Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu.

Uchwała Nr XXXIX/244/23 w załączeniu do protokołu.

Ad.8  Informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych przeprowadzonej przez uprawnione 
podmioty, kolejno przedstawili:

- Przewodniczący Rady w odniesieniu do radnych Rady Gminy Miastkowo
- Zastępca Wójta   Gminy w odniesieniu do kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób 
wydających decyzje w imieniu Wójta.

Informacje w załączeniu do protokołu

Ad. 9.  Interpelacje i zapytania radnych - nie zgłaszano żadnych interpelacji ani zapytań.

Ad.10. W punkcie wolne wnioski głos zabrała Pani Ewa Przyborowska – sołtys wsi Rydzewo.

W związku  z  wyczerpaniem porządku  dziennego  Przewodniczący  podziękował  wszystkim  

za przybycie oraz udział w sesji i zamknął obrady XXXIX sesji Rady Gminy Miastkowo.

Protokołowała:                                                                                  Przewodniczący Rady:

Agnieszka Dulewicz                                                                            Henryk Rupacz


